



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

2nd July, 2021

Amendment of Articles in KBGC Bye-Laws

To enhance a smooth operation of the Club, the General Committee considered that some untimely or unconscionable terms in KBGC Bye-Laws are necessary to be modified. At the GC Meeting on 25th June, 2021, the General Committee reached a consensus that the following Articles in Kowloon Bowling Green Club Bye-Laws are to be revised with immediate effect.

The Articles in KBGC Bye-Laws are to be amended as i) Under **17. THE RESTAURANT**; and ii) Under **2. DEFINITIONS**. The amended parts are underlined.

| | |
|--------------------------------------|--|
| Original Article 17.4 | The Club's general policy is not to accept bookings for tables in the restaurant but when congestion occurs and after <u>7.30p.m.</u> the Caterer may accept table bookings at his discretion. |
| Proposed Amendment of Article 17.4 | The Club's general policy is not to accept bookings for tables in the restaurant but when congestion occurs and after <u>6.30p.m.</u> the Caterer may accept table bookings at his discretion. |
| Original Article 17.5 | Guests, but not more than <u>four</u> at any one time, may be taken into the restaurant at any time except when there is a function taking place from which guests are specifically excluded. The Committee may restrict the entry of guests at any time or allow greater numbers for special functions. |
| Proposed Amendment of Article 17.5 | Guests, but not more than <u>twelve</u> at any one time, may be taken into the restaurant at any time except when there is a function taking place from which guests are specifically excluded. <u>When a member invites more than twelve guests, the Manager will exercise his discretion for admission.</u> The Committee may restrict the entry of guests at any time or allow greater numbers for special functions. |
| Original Article 2.1.h. | "Manager" means the <u>Manager</u> of the Club |
| Proposed Amendment of Article 2.1.h. | "Manager" means the <u>General Manager</u> of the Club |

Thank you for your attention and the support for the above amendments.

Billy NG
Club Manager





KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

修訂公司條款細則

為促進會所的順利運作，執委會擬對會所的一些不合時宜或不合情理的條款作出修改。在 2021 年 6 月 25 日的會議上，執委會達成共識，由即時起對於會所的條款細則有以下修訂。

修訂的條款隸屬公司條款細則: i) 在 17.餐廳目錄下; ii) 在 2.定義目錄下。修訂的部分底部有劃線。

| | |
|------------|---|
| 17.4 原文 | 會所的一般政策是不接受餐廳的餐桌預訂，但如客人眾多及在晚上 <u>7 時 30 分</u> 後，餐飲服務員可自行決定接受餐桌預訂。 |
| 17.4 修訂條文 | 會所的一般政策是不接受餐廳的餐桌預訂，但如客人眾多及在晚上 <u>6 時 30 分</u> 後，餐飲服務員可自行決定接受餐桌預訂。 |
| 17.5 原文 | 賓客，會員可在任何時間與賓客進入餐廳，除非有特別活動，任何時間不得超過 <u>四人</u> 。執委會可以隨時限制或允許更多客人進入或參加特別的活動。 |
| 17.5 修訂條文 | 賓客，會員可在任何時間與賓客進入餐廳，除非有特別的活動，任何時間不得超過 <u>十二人</u> 。 <u>當會員邀請賓客人數超過 12 位時，經理可酌情決定是否批准進入。</u> 執委會可以隨時限制或允許更多客人進入或參加特別的活動。 |
| 2.1.h 原文 | “經理”指 <u>會所經理</u> |
| 2.1.h 修訂條文 | “經理”指 <u>會所總經理</u> |

多謝垂注，執委會期待您對以上擬修訂案的支持。

吳天生
會所經理

2021 年 7 月 2 日

